

The Mission of God and Mission of the Church Today

Youth mission conference/retreat

September 28-30, 2012

1. Mission – whom it belongs to? Source of mission from the theological perspective
 - a. Brief overview of the historical development of understanding of mission
 - b. *Missio Dei* - the contemporary theological basis for the missiological discussions
 - c. Practical implications of the *Missio Dei* concept
 - d. Goal of God's mission
2. Challenge of contextualization in mission
 - a. Definition of contextualization
 - b. Different contexts (language, culture, social, other)
 - c. Importance of contextualization in mission
 - d. Hindrances for contextualization in mission
 - e. Using a Homogeneous Unit as a way of contextualization – strengths and weaknesses
3. Ethnicity and religion and the role of ethnic churches in mission
 - a. Religion and ethnicity – unpredictable mix
 - b. Ethnicity and mission: bridges and barriers
 - c. Language as a vehicle and barrier in spreading the faith
 - d. Culture and mission
 - e. Ethnic churches in mission – great accomplishments at “the end of the Earth” and giant losses in “Jerusalem”
4. Multi-ethnic churches – answer to the question of participation of the church in the mission of God
 - a. Christian community – the most segregated part of American society today
 - b. Multi-ethnic churches as a Biblical model in church planting
 - c. Practical steps in realization of this model by Slavic churches in America.

Миссия Божия и Миссия Церкви Сегодня

Молодежная миссионерская конференция

28-30 сентября, 2012 года

1. Кому принадлежит миссия? Источник миссии с богословской позиции.
 - a. Краткий исторический обзор развития понятия миссии
 - b. Понятие - *Божья Миссия*, как базовая богословская истина в миссиологии сегодня
 - c. Практическое проявление концепции *Божьей Миссии*
 - d. Цель *Божьей Миссии*
2. Роль контекстуализации в миссии
 - a. Определение понятия контекстуализации
 - b. Различные контексты (языковой, культурный, социальный, и другие)
 - c. Важность контекстуализации в миссии
 - d. Препятствия для контекстуализации в миссии
3. Этническая принадлежность и религия и роль этнических церквей в миссии
 - a. Религия и этническая принадлежность – непредсказуемое сочетание
 - b. Этническая принадлежность и миссия: мосты и барьеры
 - c. Язык как средство распространения веры и как преграда в распространении веры
 - d. Культура и миссия
 - e. Этнические церкви в миссии – великие свершения на Краю Земли и грандиозные потери в Иерусалиме
4. Много-этнические церкви – ответ на вопрос об участии поместной церкви в Божьей миссии.
 - a. Христианское общество – наиболее этнически разделенная часть американского общества
 - b. Много-этнические церкви как библейская модель насаждения новых церквей
 - c. Практические шаги для реализации этой модели Славянскими церквями Америки.

The Mission of God and Mission of the Church Today

Миссия Божия и Миссия Церкви Сегодня

Youth mission conference/retreat

Молодежная миссионерская конференция

September 28-30, 2012

28-30 сентября, 2012 года

1. Mission – whom it belongs to? Source of mission from the theological perspective
Кому принадлежит миссия? Источник миссии с богословской позиции.
 - a. Brief overview of the historical development of understanding of mission
Краткий исторический обзор развития понятия миссии
 - b. *Missio Dei* - the contemporary theological basis for the missiological discussions
Понятие - *Божья Миссия*, как базовая богословская истина в миссиологии сегодня
 - c. Practical implications of the *Missio Dei* concept
Практическое проявление концепции *Божьей Миссии*
 - d. Goal of God's mission
Цель *Божьей Миссии*
2. Challenge of contextualization in mission
Роль контекстуализации в миссии
 - a. Definition of contextualization
Определение понятия контекстуализации
 - b. Different contexts (language, culture, social, other)
Различные контексты (языковой, культурный, социальный, и другие)
 - c. Importance of contextualization in mission
Важность контекстуализации в миссии
 - d. Hindrances for contextualization in mission
Препятствия для контекстуализации в миссии
3. Ethnicity and religion and the role of ethnic churches in mission
Этническая принадлежность и религия и роль этнических церквей в миссии
 - a. Religion and ethnicity – unpredictable mix
Религия и этническая принадлежность – непредсказуемое сочетание
 - b. Ethnicity and mission: bridges and barriers
Этническая принадлежность и миссия: мосты и барьеры
 - c. Language as a vehicle and barrier in spreading the faith
Язык как средство распространения веры и как преграда в распространении веры
 - d. Culture and mission

Культура и миссия

- e. Ethnic churches in mission – great accomplishments at “the end of the Earth” and giant losses in “Jerusalem”
Этнические церкви в миссии – великие свершения на Краю Земли и грандиозные потери в Иерусалиме
- 4. Multi-ethnic churches – answer to the question of participation of the local church in the mission of God
Много-этнические церкви – ответ на вопрос об участии поместной церкви в Божьей миссии.
 - a. Christian community – the most segregated part of American society today
Христианское общество – наиболее этнически разделенная часть американского общества
 - b. Multi-ethnic churches as a Biblical model in church planting
Много-этнические церкви как библейская модель насаждения новых церквей
 - c. Practical steps in realization of this model by Slavic churches in America.
Практические шаги для реализации этой модели Славянскими церквями Америки.